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Babička opět pije
Vložil Ivana - 24/06/2014 18:21
_____________________________________

Ahoj všem, asi před 6 lety jsem našla tuto stránku kvůli přítelovi, který pil. Po úmorném snažení o to aby
přestal, třech léčeních jsem od něj odešla a doufala, že tyto stránky již nikdy nenavštívím. Opak je
bohužel pravdou a já musím s tím ven. Moje babička pila, když jsem byla dítě. Mám v hlavě pár
záblesků, ale nic dramatického. Spíše si více pamatuje moje sestra. Naší babičce je 72 let. Před půl
rokem jsem u ní objevila víno. Říkala, že si dá občas deci s colou, ale že se nic neděje. dospělo to k
takovému stádiu, že spadla zlomila si kotník a byla hospitalizována v nemocnici. Po 14 dnech jí vyhodili
že byla opilá. Všem nám slíbila, že už se toho nedotkne. Bohužel, jsem si připoměla vše co jsem zažila s
bývalím a nechtěla babičku vidět. Vždyť ona byla ta, která mě držela když jse jí brečela do klína... No a
dneska jsem se k ní zastavila a pohled na ni byl opravdu moc smutný... seděla na židli, celá otekla,
modré ruky i nohy jak padá :( počůraný koberec.... nějaké boláky na rukách odřené kolena .... když jsem
se jí zeptala jak jí můžu pomoci, řekla nijak .... a že dneska nepila, ale pila včera. A že nikam nepůjde se
léčit. Že chce umřít a že jí to tady nebaví... Naše maminka na to prdí, asi si prožila své s ní .... nelze jí
zavřít, proti její vůli ... a my ... rodina, lidi co jí mají rádi, co máme dělat? Nic jen se koukat jak se zabíjí
.....

============================================================================

Re: Babička opět pije
Vložil Petr - 24/06/2014 20:46
_____________________________________

To je smutné,ovšem pokud s tím nechce dělat nic,tak to máš těžké,musela by chtít být střízlivá,pokud
chce pít bude pít,možná skusit aby jí někdo promluvil do duše,někdo koho by poslechla,nějaká
kamarádka,doktor nevím...kdokoli koho rezpektuje,já si třeba ani ve třiceti letech nedovolím zapálit si
cigáro před mou mamkou,protože ji respektuju a vím že to nechce vidět,otázka je na koho by tvoje
babička dala a nechala si domluvit.

============================================================================

Re: Babička opět pije
Vložil Ivana - 25/06/2014 09:49
_____________________________________

No problém je v tom, že už to všechno proběhlo... pláč, výhružky a jí je to jedno. Nechce ani k nám jít,
protože by byla pod dohledem. Kamarádky jí ten alkohol nosí, tak jsem včera už napsala dopis těm
kamarádkám, že je žádám o tom aby jí nechaly. Aby jí to nenosily, jinak že bude zle.... Požádala jsem
sousedku a všechny koho znám .. tak uvidíme jak to dopadne. Víš začala pít asi po 20 letech .... ale
před tím bylo jednoduché jí zavřít a byl klid ( relativně ) ale teď nemá člověk šanci

============================================================================

Re: Babička opět pije
Vložil Liba - 25/06/2014 09:59
_____________________________________

 1 / 4



Fórum alkoholik.cz - Alkoholik.cz
Vytvořeno: 3 May, 2025, 22:01

Ivano, babička asi vzdala život, nechce ho, a pije.Nejde jí přemluvit, je s tím smířená.

============================================================================

Re: Babička opět pije
Vložil Ivana - 25/06/2014 11:43
_____________________________________

:(  :(  :( tak teď jsem nechala babičku odvézt do nemocnice. Spadla, rozsekla si ruku, má úplně modré
oko na které nevidí. Včera jsem jí prohledala byt. Nikde nic neměla. A dneska jsem vyhazovala asi 6
krabic od vína. A co emocnice... no slečno uvidíme buď jí zavřeme na záchytku a nebo jí pošleme domů.
Nevíte jak to funguje se zbavením své-právnosti ?

============================================================================

Re: Babička opět pije
Vložil Petra - 25/06/2014 17:16
_____________________________________

Podle nového občanského zákoníku je velmi těžké zbavit někoho svéprávnosti. A pokud už, je to běh na
dlouhou trať a v tomto případě na to rovnou zapomeň. 
Důležité je také vědět, že můžeš pomoct jen tomu, kdo pomoci chce. A když někdo vzdá svůj život a
chce odejít, je to jeho právo a tobě nepřísluší mu v tom bránit. Rozumím, že ti přijde tvrdé, co píšu, ale i
takové příběhy život píše. Je to realita.

============================================================================

Re: Babička opět pije
Vložil Ivana - 25/06/2014 17:33
_____________________________________

Já si to myslela, že to je na dlouho... to se uchlastá do té doby. To já vím, že pokud nechce jsem
bezmocná .. ale to jí mám nechat v bytě a nechodit za ní ? Nebo jí tam nechat ležet počůranou na
podlaze ? Je to hrozně těžké se odloučit od člověka pořád si myslím, že jí můžu pomoci, ale sama vím,
že to je velký nesmysl.

============================================================================

Re: Babička opět pije
Vložil Liba - 25/06/2014 19:27
_____________________________________

Zbavit svéprávnosti není lehké, a kdo za ní bude ručit, hlídat ji, vůbec to není lehké.Poraď se s lékaři,
řekni, že se ohrožuje na životě, třeba jí dají léčebnu soudně, ale pochybuji, že jo.

============================================================================

Re: Babička opět pije
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Vložil Megie - 25/06/2014 22:52
_____________________________________

Ahoj..jen bych Ti chtěla říct, že vím, jak se cítíš. Mám doma něco podobného, ale taky si s tím nevím
rady. Asi půjdu za doktorem a zkusím se poradit, jestli je nějakým způsobem možné dostat osobu do
léčebny násilím, aniž bych ji musela zbavit svéprávnosti a aniž by to ta osoba chtěla. Stále totiž doufám,
že se z toho dostane a jednou mi za to bude možná vděčná a když ne, tak si řeknu, že jsem to alespoň
zkusila. Hodně štěstí a doufám, že něco vymyslíš.

============================================================================

Re: Babička opět pije
Vložil Jana Mertosová - 26/06/2014 22:42
_____________________________________

Ivano.Vím že je to těžké.Ne všichni alkoholici se můžou uzdravit-myslím tím přestat pít.Je to převážná
většina,která si není schopna přiznat svůj problém.Svoji nemoc.Možná tobě pomůže mít stále na
zřeteli,že babička je bohužel nemocná-její nemoc je progresivní.Bohužel.Tím,že ji zbavíte svéprávnosti ji
nazastavíte v pití.Alkoholik nemá problém se k pití dostat.Je schopen vyvinout maximální úsilí,jak
alkoholu dosáhnout-PROTOŽE UŽ BEZ SVÉ DÁVKY NENÍ SCHOPEN VŮBEC NIČEHO.Není problém
ho ukrást v obchodě,přidružit se ke komukoliv,kdo pije-je mu všechno docela jedno.Neví jak
jedná-protože MUSÍ ho mít.Je to silnější,než cokoliv.

============================================================================

Re: Babička opět pije
Vložil Ivana - 26/06/2014 23:49
_____________________________________

Ahoj vsem, jak sitauce nase a babicky pokracuje. Dneska kdy byla babicka strizliva tak souhlasila s
detoxem. Volaly jsme se sestrou do Cernovic, Bohunic, vojenske na psychiatrii.... Hej jak horkej brambor
si nas predavali .... Vsude narvano ... I nadstandarty..... Kdyz jsem se zeptala co mam delat vite co me
rekli ??? Ale jako 72let ... To je stara. Co jako tady s ni... Bordel bordel. Tak kdyz uz clovek chce tak
vlastne nema kam. Pak nam poradil lekar z Bohunic, ze babi musi vzit do Cernovic. Ze to jejich spadova
oblast a ze je to jejich povinnost. Tak jsme babi nalozily a vydaly se do Cernovic. Doktorka protivna jak
kdyby ji nekdo vrazil pometlo do zadku. Nakonec se sla na babi podivat a uznala ze to je akutni prijem.
Nalozili babi na vozik .... A ani ahoj jsme ji uz nemohly rict. Opravdu chovani jak kdyby jsme chteli aby
nam dala modre z nebe. Babicka nebyla sprosta byla jak beranek jen chtela pomoct. No takze babi je na
detoxu. Rikala ze chce pomoci, ze vi ze to bude tezke... Nadeje plane si nedavam, vim ze pokud nebude
chtit tak neudela nikdo nic. Dekuji za prispevky a rady.... Vsem Vam drzim pesti !!! Iva

============================================================================

Re: Babička opět pije
Vložil Jana Mertosová - 27/06/2014 20:32
_____________________________________

Ivano,přístup se odvíjel od zkušenosti personálu.Dělat často marnou práci,do které vráží odborníci
všechno je vyčerpávající.Porozumnět závislosti a sobě samotnému nedokážou mladí,natož 72letá
paní.Porozumnění a přijetí své nemocia sama sebe je jediný předpoklad k nějakému úspěchu.
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